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Protokół nr 65/2023 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

Protokół nr 76/2023 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

23  października 2023r. 

 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki w związku z tematyką posiedzenia obradowała wspólnie 

z Komisją ds. Społecznych i Oświatowych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Stanowisko do uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie gminy Santok  (projekt 2) 

4. Stanowisko do uchwały w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od środków 

transportowych (projekt 3) 

5. Stanowisko do uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace związane z ochroną 

zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków    (projekt 4) 

6. Stanowisko do uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (projekt 5) 

7. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 

2023 (projekt 6) 

8. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Santok na lata 2023-2043 (projekt 7). 

9. Stanowisko do uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy 

Santok (projekt 8). 

10. Stanowisko do pisma Rady Miasta Kostrzyn Nad Odrą. 

11. Stanowisko do pisma Ministerstwa Spraw Zagranicznych. 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

13. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1  

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz o godz. 

1305 dokonał otwarcia posiedzenia wspólnej komisji witając wszystkich przybyłych. Komisja 

Budżetu i Gospodarki uczestniczyła w 8 osobowym (pełnym) składzie. Komisja ds. 

Społecznych i Oświatowych uczestniczyła w 9 osobowym (pełnym) składzie. Spoza Komisji 

udział wzięli: Wójt Gminy Paweł Pisarek, Z-ca Wójta Damian Kochmański, Sekretarz 

Krzysztof Karwatowicz, Skarbnik Andrzej Szymczak, Przewodnicząca Rady Renata 

Nowosad, Dyrektor CKiR Sylwia Dobrzyńska, Kierownik ROA Alicja Cierach, Kierownik 

RRG Bogumiła Popkowska, Kierownik RBF Marzanna Kuziak, Kierownik RGP Agata 

Golemba. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

zaproponował siebie, jako osobę prowadzącą posiedzenie Komisji. 
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Komisje w drodze głosowania wybrały Przewodniczącego Komisji ds. Społecznych  

i Oświatowych Zbigniewa Łukasiewicza na osobę prowadzącą posiedzenie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Komisje w drodze głosowania przyjęły porządek obrad. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 
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3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 3  

Stanowisko do uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na terenie gminy Santok. 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RBF Marzanna Kuziak. 

 

Radna Krystyna Rajczyk oznajmiła, że podnoszenie podatków to rzecz przykra, ale 

konieczna, następnie  zwróciła się z pytaniem, czy konieczne jest zastosowanie 

maksymalnych stawek oraz, czy Urząd przygotował plan naprawczy tj. plan zmniejszenia 

wydatków, aby można było zmniejszyć podwyżkę podatków, spróbować na czymś 

zaoszczędzić i ulżyć mieszkańcom, a zwłaszcza tym, którzy prowadzą działalność 

gospodarczą.  

 

Radny Tadeusz Boczula wyraził zdanie, że płacenie podatków jest przykre i aby płacić 

podatki trzeba wmieść stosowne dochody. Wzrost podatków  do proponowanej wysokości nie 

jest zaskakujące i dziwne. Do realizacji zadań określonych w budżecie, jego wzrost o 820 tys. 

na pewno się przyda. Analizując uchwałę przyjmowaną na 2023 rok w roku 2022, gdzie nie 

było jeszcze  tak szalonej inflacji, kiedy podatki były podnoszone o  6%, przy inflacji 18%, 

czyli budżet stracił w stosunku do realizacji wydatków 12%. W tym roku proponuję się 

podwyżkę na poziomie 15% przy inflacji 8% to zostaje 7% to i tak brakuje do pełnego 

pokrycia inflacyjnego w podatkach, które zostaną uchwalone. Złem dla samorządów  

i gospodarstw domowych jest inflacja. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner wyraził zdanie, iż na 

pewno jest to bardzo ciężki okres dla gospodarki, inflacja była wysoka jest i będzie. W gminie 

wiele inwestycji się realizuje i planuje, a żeby było to możliwe, trzeba mieć wkład własny.  

 

Radna Daria Kaźmierczak oznajmiła, iż przy budynkach pozostałych są zapisane dwie 

stawki, dlatego zwróciła się z pytaniem dlaczego są te wpisy, jaka jest różnica i nad czym 

Radni tak naprawdę  będą głosować.  

 

Radna Magdalena Rzeczycka-Więckowska  poinformowała, że rozmawiała  

z przedstawicielami gmin ościennych i z pozyskanych informacji wynika, iż sąsiednie gminy 

również podejmą tę trudną decyzję. Jednoznacznie stwierdzono, iż ciężar podatkowy wszyscy 

wspólnie muszą ponieść. Wszelkie obciążenia, które zostały nałożone na państwo muszą 
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zostać poniesione i jest to przykra sytuacja. Radni w okresie covidowym starali się ulżyć 

mieszkańcom obniżką podatków, jednak ten rok jest naprawdę trudny i biorąc pod uwagę stan 

budżetu oraz realizowane inwestycje to decyzja o podwyższeniu podatku powinna być przez 

radnych podjęta.  

 

Radny Marian Tomkiewicz wyraził zdanie, iż jest za podniesieniem podatku, ale nie do 

maksymalnej możliwej stawki.  

 

Skarbnik oznajmił, iż radni doskonale znają sytuację budżetu gminy oraz relację dochodów 

bieżących do wydatków bieżących. Skarbnik uważa, że stawki powinny zostać podniesione 

do kwot maksymalnych, będzie to średnio wzrost o 15-15,5%. Do tej pory z ościennych gmin 

uchwalę podjęła gmina Skwierzyna, gdzie zastosowano stawki maksymalne. W ubiegłym 

roku maksymalne stawki miał również Bogdaniec oraz Kłodawa i w tym roku również 

przymierzają się do takich uchwał. Przy czym należy pamiętać, że gminę Kłodawę  

z pewnością bardziej stać na obniżenie podatków niż Santok, a jednak takie stawki stosują. 

Skarbnik dodał, iż należy wziąć pod uwagę również fakt iż w roku przyszłym będzie wzrost 

stawki płacy minimalnej o 16.66%, a wzrost podatku o 15,5% więc gmina cały czas goni 

inflację.  

 

Radna Krystyna Rajczyk oznajmiła, iż są jeszcze zaległości z tytułu niepłacenia podatków  

i wynoszą 2 000 000 zł, a na podwyżce podatków gmina zyska 800 000 zł to chyba występuje 

tu pewien konflikt.  

 

Skarbnik oznajmił, iż Radna doskonale zna sytuację związaną z zaległościami. Zaległości są 

z lat 2010-2014 i od tamtej pory są to ci sami dłużnicy, a gmina robi wszystko co może żeby 

tą sytuację zmienić.   

 

Kierownik RBF Marzanna Kuziak udzieliła odpowiedzi Radnej Darii Kaźmierczak  

i oznajmiła, iż kiedyś stodoły były wyodrębnione, a w tej chwili wszystkie budynki zostały 

zrównane do 11,17 zł.  

 

Radny Tadeusz Boczula oznajmił, iż są budynki, które są zabytkami i praktycznie są 

niewykorzystywane, a nie można ich rozebrać i w związku z tym ma pytanie, czy zasadne jest 

naliczanie podatków od nich, czy np. jest inna stawka.  

 

Kierownik RBF Marzanna Kuziak udzieliła odpowiedzi, że grunty i  budynki wpisane 

indywidualnie do rejestru zabytków są zwolnione z opłat pod warunkiem ich konserwacji  

i utrzymywania zgodnie z przepisami o ochronie zabytków z wyjątkiem części zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej.  

 

Wójt oznajmił, iż zgadza się z każdą wypowiedzią radnych, ponieważ to nie jest temat prosty. 

Stawki w projekcie uchwały to propozycja Wójta i Urzędu, po dokonanej analizie potrzeb 

finansowych gminy i planowanych inwestycji oraz tych, które już zaczęły być realizowane. 
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Istotne są również zmiany wynagrodzeń, ponieważ logicznym jest, że pracownicy oczekują 

podwyżek, gdyż różnica pomiędzy płacą minimalną, a wynagrodzeniem znacząco się 

zmniejszy i należy zaplanować odpowiednie środki na wynagrodzenia, ponieważ pracownicy 

to ludzie z odpowiednim wykształceniem i przygotowaniem zawodowym i bez nich gmina 

funkcjonować nie będzie. Następną kwestią są głośne zapowiedzi podwyżek  dla nauczycieli, 

nawet 30%. Subwencja nie pokrywa płac, a więc do tej podwyżki odpowiedni udział będzie 

trzeba dołożyć z budżetu własnego. Są już zaplanowane inwestycje i przyjęte zobowiązania. 

 

Radna Daria Kaźmierczak oznajmiła, iż zagrożenie, które w tym momencie widzi to to, że 

dług od podatku wzrośnie jeszcze bardziej biorąc pod uwagę sytuację ekonomiczną  

i gospodarczą.  Rozmawia się o podniesieniu najniższej krajowej, ale należy też pamiętać, że 

na rękę to nie będzie wzrost o 26% dla mieszkańca, tylko o wiele mniej. Dlatego należy 

przemyśleć czy aż taka podwyżka jest konieczna. Radna jest za tym, żeby wyodrębnić 

„stodoły”. 

 

Skarbnik oznajmił, iż dodatkowa pozycja „stodoły” była tylko w gminie Santok i żadna inna 

gmina nie miała takiej obniżki. Byłaby to ulga wprowadzona przez radę gminy, a nie ulga 

ustawowa. Obliczając wysokość wskaźnika dochodu dla gminy nie będzie to uwzględniane  

z tego powodu, że to ulga nieustawowa. 

 

Wójt dodał, iż gmina szuka pieniędzy nie tylko poprzez podnoszenie podatków. Szykowane 

są tereny pod inwestycje, szykowane nieruchomości do sprzedaży, stwarzane są warunki do 

tworzenia farm fotowoltaicznych i wiele innych działań. Należy pamiętać, że osoby w trudnej 

sytuacji mogą zwracać się indywidualnie do Wójta z wnioskiem o umorzenie podatku. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  
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6. Krystyna Rajczyk – wstrzymany 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 4 

Stanowisko do uchwały w sprawie określenia wysokości  stawek podatku od środków 

transportowych (projekt 3) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RBF Marzanna Kuziak. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner  oznajmił, iż skoro rada 

przyjęła uchwałę o podwyższeniu stawek podatku od nieruchomości to uważa, że powinna 

przyjąć również przedłożony projekt uchwały określający stawki podatku od środków 

transportowych. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 5 

Stanowisko do uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace związane z ochroną zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. (projekt 4) 
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Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Radna Krystyna Rajczyk oznajmiła, iż przyjmując uchwałę ona jako radna chciałby mieć 

pewność, że jest ona przygotowana dobrze i zgodnie z prawem, a dziś jest sytuacja, że dwa 

tygodnie temu przyjmowana była ta sama uchwała i teraz się ją poprawia. Radna dodała, że 

szanuje swój głos i z taką sytuacją czuje się niekomfortowo. 

 

Skarbnik oznajmił, iż przedłożony dziś projekt uchwały został przesłany do RIO w Zielonej 

Górze i został zatwierdzony, więc nie powinno być już żadnych uwag. 

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska dodała, że poprzedni projekt również był 

uzgadniany, jednak jest to nowy program udzielanych dotacji i tak naprawdę nikt do końca 

nie wiedział, w jaki sposób ma być przekazana dotacja. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 6 

Stanowisko do uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (projekt 5) 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 



8 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 7 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2023 

(projekt 6) 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 
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5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 8 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok 

na lata 2023-2043 (projekt 7). 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 9 

Stanowisko do uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Santok 

(projekt 8). 

 

Uchwałę omówiła Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Irena Kucharska. 

 

Przewodniczący Komisji dodał, że Komisja swoje stanowisko oparła na dokumentacji, która 

została zgromadzona w tej sprawie.  
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Wójt oznajmił, że zdarza się tak, że osoby, które nie są właścicielami terenu wnioskują  

o wycięcie drzew. Wójt jako organ nie może wydać zgody osobie innej niż właściciel. 

Ponieważ temat dotyczył wycinki drzew na rowie, który jest własnością Skarbu Państwa,  

a dokładnie starosty gorzowskiego, wiec z gminy poszła informacja do starostwa,  

że w związku z tym, że jest wniosek o wycinkę, czy starostwo również wnioskuje. Starostwo 

wystąpiło o wycinkę, wskazano drzewa i została wydana decyzja, od której skarżący się 

odwołał i skierowano sprawę do SKO. SKO nakazało wszcząć postępowanie ponownie. W 

trakcie postępowania ustalono, że jedno drzewo na rowie jest sporne, dlatego wnioskodawca 

czyli powiat wycofał z wniosku wskazane drzewo. W związku z tym, skoro wszystkie 

pozostałe drzewa są na działce powiatu to stroną postępowania jest tylko Starosta.  Natomiast 

Państwo skarżący nie godzą się z tym i stale mają uwagi o to, że są pomijani w postępowaniu  

i uważają, że skoro SKO odesłało postępowanie to powinno być rozpoczęte nowe. Natomiast 

przepisy mówią, że nie może być wszczęte nowe postępowanie tylko jest to kontynuacja. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 10 

Stanowisko do pisma Rady Miasta Kostrzyn Nad Odrą. 

 

Radny Ireneusz Kucner oznajmił, iż nie korzysta z pociągów, ale słyszy się o tym, że duży 

problem jest z częstotliwością i punktualnością pociągów.  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem, czy radni otrzymywali wnioski i skargi 

mieszkańców dotyczące komunikowania się pociągami. 
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Radna Renata Szostak oznajmiła, iż docierają do niej skargi mieszkańców, a głównie 

młodzieży, która dojeżdża do szkoły pociągami. Pociągi są często spóźnione lub 

odwoływane. 

Magdalena Rzeczycka-Więckowska oznajmiła, iż ma złe doświadczenia związane  

z kursowaniem pociągów, a mianowicie bezpośrednio jej dziecko. Pociąg często jest 

opóźniony ponad 100 min lub odwołany. 

 

Wójt oznajmił, iż organizatorem transportu publicznego na omawianej linii jest Marszałek,  

a operatorem jest POLREGIO i było już spotkanie z Marszałkiem, który próbował tłumaczyć 

zaistniałą sytuację, bo niewątpliwie jest problem.  

 

Radna Irena Kucharska dodała, że faktem jest, że pociągi mają duże opóźnienia już od 

ubiegłego roku. 

 

Komisja wypracowała stanowisko, że Przewodnicząca sformułuje stanowisko Rady  

i odczyta na je na sesji. 

 

Ad. 11 

Stanowisko do pisma Ministerstwa Spraw Zagranicznych. 

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż osobiście jest przeciwna podejmowaniu przez Radę 

działań w tym zakresie. 

 

Radny Tadeusz Boczula oznajmił, iż podziela zdanie Przewodniczącej Rady i uważa, że 

takie sprawy załatwia się dyplomatycznie i międzyrządowo, a nie na poziomie samorządu.  

 

Radny Ireneusz Kucner oznajmił, iż również popiera stanowisko swoich przedmówców. 

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, iż jest zdania, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby 

samorząd wspomógł działania Rządu w związku z reparacjami wojennymi.  

 

Radna Rzeczycka-Więckowska oznajmiła, iż do rozstrzygania w tym temacie są powołani 

wyspecjalizowani ludzie i rada nie powinna wchodzić w ten temat. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek o pozostawienie pisma bez 

rozpatrzenia: 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Tadeusz Boczula – za 

2. Justyna Haliczyn - za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Renata Szostak – za 

6. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

7. Marian Tomkiewicz – za 
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Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

8. Tomasz Żarski - za  

 

Ad. 12 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radna Magdalena Rzeczycka-Wieckowska poprosiła o zwrócenie uwagi na zachowanie 

kierowcy linii 212, ponieważ mieszkańcy się skarżą. 

 

Sekretarz oznajmił, iż dzisiaj w poczcie wpływającej do Urzędu było pismo mieszkańca  

w tej sprawie, zostanie ono przekazane do PKSu do wyjaśnienia i zostanie wyegzekwowane. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy wpłynęły odpowiedzi na pisma ze 

Starostwa i z ZDW dotyczące barierek. 

 

Kierownik RRG Bogumiła Popkowska oznajmiła, iż jeżeli chodzi o barierki to jest 

odpowiedz, że ZDW się tym zajmie i będzie nowa organizacja ruchu. 

 

Radna Daria Kaźmierczak oznajmiła, iż przed szkołą oraz przedszkolem w Lipkach 

Wielkich są kałuże i duże błoto i prosi o interwencje w tej sprawie. 

 

Radna Irena Kucharska zgłosiła zły stan drogi Szkolnej i Basztowej w Santoku, a także 

dróg w Gralewie. 

 

Radna Mirosława Porańczyk zwróciła się z pytaniem, czy w tym roku będzie równana  

ul. Łąkowa, Polna i Spokojna w Lipkach Wielkich. 

 

Skarbnik oznajmił, iż zgłoszenia zostaną przekazane Kierownikowi GZUK, ale zgodnie  

z wiedzą Skarbnika, umowa na równanie dróg została już wyczerpana. 

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, iż podczas komisji wyjazdowej przeprowadzonej w celu 

przeglądu inwestycji, zobowiązał się, iż prywatnie załatwi kostkę, odbrzeże i transport i to 

zostało uczynione. Przewodniczący zorganizował 18 m2 kostki brukowej. 

 

Wójt oznajmił, iż nie chce nikomu studzić zapału, ale jest zrobiona dokumentacja techniczna 

na zagospodarowanie całego placu. Na wszystkie takie działania prowadzone na obiektach 

użyteczności publicznej, muszą być dokumenty i odpowiednie zezwolenia.  

 

Ad. 13 

Zakończenie posiedzenia. 
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Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, zamknął                    

o godzinie 1516 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji ds. Społecznych 

 i Oświatowych.  

 

Protokolant             Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych 

 

Joanna Krystosik                           Zbigniew Łukasiewicz 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 

 

                Ireneusz Kucner 

  


